
Onderwerp: Fw: Overlast zaden van bomen gemeente in onze tuinen.

Geacht college en Raadsleden,
Op 22 juni 2020 mailde ik u over een toezegging van dat mijn klacht over de 
plantsoenendienst zo spoedig mogelijk in behandeling zou worden genomen maar dat ik na 
een maand daarna nog niets had vernomen, zie de laatste onderstaande mail. Daarna een 
aantal reacties gehad, maar NIET op de afgestorven coniferenhaag op mijn erf grens naast 
het hoge bosplantsoen van de gemeente Medemblik waarvoor ik de gemeente aansprakelijk 
stelde. 
Heel opmerkelijk was dat ik van Ed Meester CDA en Geert Mos D-66 een mail kreeg dat ik de 
gemeenteraad niet meer lastig mocht vallen (!!) en daarover contact op moest nemen met 
de plantsoenendienst zelf. Dat had ik dus al 10 jaar lang gedaan (in mijn archief zitten meer 
dan 50 foto’s en vele, vele mails daarover) en wat doe je dan uiteindelijk ..... ten einde raad 
dan de gemeenteraad maar informeren! Toen ik beiden informeerde over die 10 jaar ellende 
heeft Geert Mos zijn excuus aangeboden en dat hij begreep dat je dan de gemeenteraad 
gaat inschakelen. Hij heeft over het slecht functioneren van de plantsoenendienst toen ook 
een mail (i.a.a. mij) gestuurd aan de raadsreferendaris c.q. het college van B en W. 
Overigens wie ik ook spreek in de buurt, zelfs van raadsleden, hoor ik dat 100% van de 
mensen zeer negatief oordeelt over sw plansoenen diens met o.a de opmerking: Sinds we bij 
Medemblik horen is het een drama!!!
Overigens is Mevr. Els van den Bosch CDA (die zegt daarover ook veel klachten te krijgen) ter 
plaatse bij mij wezen kijken en heeft ze zelf gezien dat de plantsoenendienst (na een 
toezegging door de gemeentesecretaris uit 2010) nog steeds de gesnoeide takken van de 
gemeentehaag niet opruimt en gewoon laat liggen en ik dat al jaren moet doen!!!! Ook heeft 
ze gezien dat mijn bovengenoemde coniferenhaag, door de ernaast staande hoge bomen 
van de gemeente, voor een groot deel is afgestorven. 
Omdat ik over de afgestorven coniferenhaag niets meer vernam heb ik daarover op 7 sept. 
2020 maar weer een mail gestuurd en kreeg ik op 15 sept. 2020 bericht van de heet Brieffies 
(juridisch adviseur) met de mededeling:Wij hebben uw klacht ter behandeling doorgestuurd 
naar het waarnemend hoofd van de afdeling Buitendienst, tevens directeur 
Ik kreeg weer hoop nu zelfs het waarnemend hoofd, tevens directeur werd ingeschakeld, 
maar.... anderhalve maand later op 3 nov. 2020 nog niets vernomen dus maar weer mailen 
en op 9 nov. 2020 weer de mededeling van: Uw mail van 3 november jl. heb ik 
doorgezonden naar 
Dus maar weer afwachten .... en nu is het 10 december, weer ruim een maand later en nog 
steeds niets vernomen. (Zie onderstaande mails.)
Moet ik me nu voor vierde keer keer maar weer melden bij de dramatisch slecht 
functionerende afdeling plantsoenen?? Mag ik, heren Ed Meester en Geert Mos, met uw 
permissie me nu dan toch heel voorzichtig, bescheiden en nederig tot de gemeenteraad 
richten?? Moet ik dan de hele raad dan maar uitnodigen om te komen kijken.? U zegt het 
maar!!
Ik zal deze mail doorsturen naar de Provincie NH, de Ombudsman, het NHD en de Telegraaf. 
Een beetje publiciteit vindt men in de politiek niet verkeerd, toch?
Met vriendelijke groet, bekend bij de griffie . 
------------------------------------------- 


